公司名稱: 泰安產物保險股份有限公司

商品代碼: 2013082710702

商品名稱: 泰安產物貨物運送人責任保險附加條款-CONTROLOFDAMAGEDMERCHANDISE

條款項目	保險契約條款內容
承保範圍	Notwithstanding anything to the contrary contained elsewhere
	herein, it is understood and agreed that in case of damage to
	goods insured under this policy, the Assured is to retain control
	of all damaged goods.
	The Assured, however, agrees wherever practicable to recondition
	and sell such goods after removal of all brands and trademarks or
	identifying characteristics at this Company's expense. The
	Assured shall be the sole judge as to whether the goods involved
	are fit for sale as salvage or otherwise or are to be destroyed
	and may in any event stamp "salvage" on the merchandise or its
	containers, this Company to be the sole beneficiaries of the
	若無與其他條款牴觸,被保險人應了解及同意一旦此保單保險貨物受損,
	將保留控制受損貨物損失的權利。
	無論如何,針對受損貨品,被保險人同意在可行的方法下恢復原狀且在移
	除所有標籤 / 商標 / 可識別特徵後銷售,而該費用由本公司負擔。被保
	險人為唯一判定所涉及貨物是否適合殘值拍賣或將予銷毀,無論商品或貨
	櫃被標示為殘值時,本公司將是殘值收益唯一的受益人。

※申報頻率: 事實發生或內容異動之日起三十日內更新。